
 
 

Vragenhalfuurtje 
 

 

 
Fractie 
 

 
GroenLinks 

 
Naam Raadslid/burgerraadslid 
 

 
Bas van Weegberg  

 
Telefoonnummer 
 

 
0640037854 

 
Datum 
 

 
02-09-2019 

 
Onderwerp 
 

Slimme laadpalen in Tilburg 

 
Vraag 
 

Elektrisch rijden wordt het nieuwe normaal. Daar moeten 
we ons als gemeente goed op voorbereiden. Gelukkig helpt 
de Rijksoverheid een handje. Ze trekken namelijk 5 miljoen 
euro uit voor gemeenten om slimme laadpalen aan te 
leggen.1 
 
Wat is een slimme laadpaal? Dat is een laadpaal die ook 
elektriciteit terug kan geven aan het net, op momenten dat 
de elektriciteitsbehoefte groot is. Veel efficiënter dan nu! 
Die slimme laadpalen kan je ook bundelen op een laadplein. 
De subsidie van het Rijk maakt het voor gemeenten 
mogelijk om zo’n laadplein aan te leggen.   
 
Het zou mooi zijn als we van deze mogelijkheid 
gebruikmaken. Daarom vragen we het college: 
 
 

1. Wil het college een subsidieaanvraag indienen om 
één of het liefst meerdere laadpleinen aan te 
leggen?  

2. Is het college bereid om de techniek van slimme 
laadpalen mee te nemen in het nieuwe beleid over 
emissieloos vervoer? 

 
Portefeuillehouder(s) 

 

                                                           
1 https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2019/09/02/5-miljoen-voor-laadpalen-van-de-toekomst 
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